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Z á p i s n i c a 
 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Dulove, 
ktoré sa konalo 4. mája 2011 

 
 

Prítomní:  podľa  prezenčnej listiny 
 
Overovatelia:  A. Dobrodenka, Mgr. V. Kováčová 
Zapisovateľka:  K. Tomanová 
 
Zasadnutie viedla A. Kandaliková, starostka obce.  
Program:  

1. Kontrola plnenia uznesení 
2. Správa o činnosti 
3. Rozpočtové opatrenie k 31. 3. 2011 
4. Dodatok č. l  k Poriadku  odmeňovania starostu obce, obecného 

zastupiteľstva, členov komisií, kontrolóra obce 
5. Použitie finančných prostriedkov z normatívu ZŠ  
6. Výber dodávateľa projektovej dokumentácie na plynofikáciu MŠ 
7. Návrh členov likvidačnej komisie 
8. Správa komisie ochrany verejného záujmu pri výkone funkcií verejných      

funkcionárov  
9. Rôzne  
10. Záver 
 

Poslanci hlasovali o schválení predloženého programu. 
Výsledok hlasovania:  
Za   - 5 hlasov  (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, Mgr. V. Kováčová,  
            P. Mišík, J. Sporiš) 
Proti   - 0 hlasov  
Zdržal sa  - 0 hlasov. 
 
K 1. bodu:  Kontrola plnenia uznesení 
Obecné zastupiteľstvo v Dulove Uznesením č. 11/2011 zo 16.2.2011 uložilo 
kultúrnej komisii do budúceho zasadnutia OZ (obecného zastupiteľstva) 
predložený materiál kronikára J. Pariševa na zápis do kroniky Obce Dulov za 
rok 2010 prerokovať a prepracovaný zápis predložiť na schválenie obecnému 
zastupiteľstvu.  
Predseda kultúrnej komisie J. Sporiš  prejednával návrh zápisu s J. Pariševom. 
Podľa J. Sporiša je zápis obšírny, venuje sa priveľmi celoštátnym témam 
a zápisom o počasí. Kronikár tvrdil, že zápisy vyhotovuje podľa pokynov zo 
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školení. Po dohode s kronikárom pôvodný záznam za rok 2010 sa prepíše bez 
zmien.  
Poslanci hlasovali o schválení zápisu za rok 2010 do kroniky Obce Dulov. 
Výsledok hlasovania:  
Za   - 5 hlasov  (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, Mgr. V. Kováčová,  
            P. Mišík, J. Sporiš) 
Proti   - 0 hlasov  
Zdržal sa  - 0 hlasov. 
 
Poslanci hlasovali o schválení kontroly plnenia uznesení 
Výsledok hlasovania:  
Za   - 5 hlasov  (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, Mgr. V. Kováčová,  
            P. Mišík, J. Sporiš) 
Proti   - 0 hlasov  
Zdržal sa  - 0 hlasov. 
 
K 2. bodu:  Správa o činnosti 
 Dňa 26. 2. 2011 sa podarilo obnoviť tradíciu Fašiangov aj v našej obci. 
Starostka obce poďakovala za výborné zorganizovanie tejto akcie predsedovi  
kultúrnej komisie J. Sporišovi aj všetkým občanom a členom komisie, ktorí sa 
zúčastnili tohto podujatia.  
 Starostka obce sa dňa 2. 3. 2011 zúčastnila hodnotiacej schôdze Jednoty 
dôchodcov. Organizácia požiadala listom OZ o poskytnutie finančnej úhrady na 
autobus do kúpeľného zariadenia v Podhájskej v mesiaci jún 2011. Obecný úrad 
intenzívne pracuje na poskytnutí autobusu dňa 15. 6. 2011. 
 V prvom štvrťroku  ukončil obecný úrad usporiadanie  pozemkov  pod  
novú cestu vo „Vankovej“ ulici, všetky pozemky pod budúcu cestu sú na liste 
vlastníctva obce.  Na komunikáciu je vydané územné rozhodnutie.  Projekt pre 
stavebné povolenie vypracováva Ing. arch. Michálek, ktorý bol vybraný OZ 
v minulom volebnom období. 
 Dňa  17. 3. 2011 bol odovzdaný projekt MAS (Miestna akčná skupina) 
Vršatec na výstavbu chodníka. Jedná sa o chodník od Légie k hlavnej ceste č. 
507. Podľa získaných informácií bol projekt úspešný vo výberovej komisii MAS 
Vršatec  a odovzdaný na Pôdohospodársku platobnú agentúru. Obec čaká na 
výzvu k podpisu zmluvy o poskytnutí nenávratného finančného príspevku.  
 Urbárska obec zvolala na 26. 3. 2011 valné zhromaždenie.  Obec je 
podielnikom, starostka obce sa zúčastnila zhromaždenia  za obec. Volili sa  noví 
členovia výboru a dozornej rady. Novým predsedom sa stal Ing. D. Figúr 
a nahradil  Pavla Mičudu. 
          V apríli vystúpilo v Dulove  amatérske divadlo z Lúk pod Makytou  so  
Ženským zákonom. Predstavenia sa zúčastnilo cca 60 občanov. 
 Predseda kultúrnej komisie J. Sporiš zorganizoval  9. 4. 2011 zájazd do 
Poľska  na nákupné trhy v súlade s harmonogramom činnosti komisie. 
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 Obci Dulov bola uhradená zo štátneho rozpočtu DPH vo výške 14%  -  
41.692,36 €. Starostka obce skonštatovala, že sú vysporiadané  všetky 
pohľadávky obce  z EÚ aj zo štátu za projekty realizované v roku 2010 – 
výstavba chodníkov a úprava miestnych komunikácii.  
 Uskutočnil sa zber elektroodpadu, ktorý sa má odberateľovi odovzdať zo 
zberného miesta. Počas zhromažďovania v priebehu 3 dní boli elektrospotrebiče 
úplne rozobraté. V zmysle zmluvy má odberateľ nárok takto poškodený 
elektroodpad neodobrať. Obci hrozilo, že sa bude musieť vysporiadať 
s rozobratým elektroodpadom sama.   
 Na podnet Mgr. V. Kováčovej, predsedníčky komisie životného prostredia 
sa obec zapojila do aktivity vyhlásenej Ministerstvom životného prostredia SR 
s názvom Vyčistime si Slovensko.  Dňa 15. 4. bola vyhlásená brigáda na 
vyčistenie verejných priestranstiev. Brigády sa zúčastnili občania, poslanci, 
DHZ, Jednota dôchodcov, futbalisti. Vyzametali sa ulice zo zimných 
posypových materiálov, vyčistili priestory okolo a v čakárňach SAD, okolo 
futbalového ihriska a priestor za KD. Starostka poďakovala všetkým, ktorí sa 
akcie zúčastnili, zvlášť zástupcovi P. Mišíkovi, ktorý aktívne 3 dni pracoval na   
triedení odpadu,  upratovaní  zberného dvora, rozobratí kovového skladu. 
 Na 24. 5. 2011 je stanovené pojednávanie v súdnom spore so žalobkyňou 
obce M. Červenákovou o zaplatenie 5.510,19 € s príslušenstvom. 
 V apríli sa uskutočnilo  prerokovanie podnetu Obce Dulov ohľadom 
znečistenia priestorov pri železničnej stanici. Prerokovanie zvolal zástupca 
životného prostredia. Z prerokovania vyplynulo, že odpad uložený na 
pozemkoch v uvedenej lokalite odstráni obec, v ktorej katastrálnom území sa 
odpad nachádza, čo OÚ ŽP v Trenčíne obci uloží rozhodnutím. 
  V predvečer prvého mája  sa už tradične  v obci stavali máje, tentoraz až 
tri - pred kostolom, obecným úradom a pri trojuholníku. Starostka obce 
poďakovala predsedovi kultúrnej komisie, DHZ a všetkým, ktorí sa  
zorganizovali toto podujatie. 
 Na druhú májovú nedeľu pripravuje  obecný úrad v spolupráci s kultúrnou 
komisiou,  ZŠ a MŠ Dulov oslavu Dňa matiek. Starostka obce vyzvala všetkých 
poslancov, aby sa tohto podujatia zúčastnili. 
 Po nahlásení nefunkčnosti svietidla verejného osvetlenia pri kríži bolo 
zistené poškodenie rozstrieľaním malorážkou. Technik síce v rámci záruky 
svietidlo vymenil, no starostka obce dáva vec do pozornosti komisii verejného 
poriadku. 
 
Poslanci hlasovali o vzatí na vedomie správy o činnosti.  
Výsledok hlasovania:  
Za   - 5 hlasov  (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, Mgr. V. Kováčová,  
            P. Mišík, J. Sporiš) 
Proti   - 0 hlasov  
Zdržal sa  - 0 hlasov. 
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K 3. bodu: Rozpočtové opatrenie k 31. 3. 2011 
 Rozpočtovým opatrením č. 2 sa upravuje rozpočet k 31. 3. 2011 (Príloha 
č. 1). Dôvodovú správu predložila Mgr. K. Tomanová.  
 
 Poslanci hlasovali o schválení Rozpočtového opatrenia č. 2, ktorým sa 
upravuje rozpočet k 31. 3. 2011 
Výsledok hlasovania:  
Za   - 5 hlasov  (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, Mgr. V. Kováčová,  
            P. Mišík, J. Sporiš) 
Proti   - 0 hlasov  
Zdržal sa  - 0 hlasov. 
 
K 4. bodu: Dodatok č. l  k Poriadku  odmeňovania starostu obce, obecného 
zastupiteľstva, členov komisií, kontrolóra obce 
 Dôvodovú správu k Dodatku č. l k Poriadku odmeňovania starostu obce, 
obecného zastupiteľstva, členov komisií a kontrolóra obce predložila   Ing. L. 
Trošková (Príloha č. 2).  
J. Sporiš – v dodatku je uvedené, že poslanec sa môže vzdať odmeny. Z akého 
dôvodu je tam takáto klauzula? 
Ing. L. Trošková – ak je poslancom dôchodca poberajúci predčasný dôchodok 
po výplate odmeny poslanca stráca nárok na výplatu dôchodku. Vzdaním sa 
odmeny neprichádza o dôchodok, čo je pre neho výhodnejšie.  
 
 Poslanci hlasovali o schválení Dodatku č. 1 k Poriadku odmeňovania 
starostu obce, obecného zastupiteľstva, členov komisií a kontrolóra obce 
Výsledok hlasovania:  
Za   - 5 hlasov  (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, Mgr. V. Kováčová,  
            P. Mišík, J. Sporiš) 
Proti   - 0 hlasov  
Zdržal sa  - 0 hlasov. 
 
K 5. bodu: Použitie finančných prostriedkov z normatívu ZŠ  
 Na poslednej pracovnej porade poslancov sa prerokovávalo aj použitie 
prevádzkových prostriedkov z normatívu Ministerstva školstva SR. Poslanci 
boli na obhliadke školy. Na budove školy by bolo potrebné zrekonštruovať  
viacero vecí. Budova má 54 rokov a od roku 2008 je Obec Dulov  
zriaďovateľom ZŠ.  Postupne sa vymenili okná, natrela sa strecha, vymenili sa 
vstupné brány, je opravená fasáda na príručnom sklade, zriadila sa   výdajňa 
stravy a opravili toalety, sú vymenené vchodové dvere, zakúpili sa detské 
preliezačky.   
 V budúcom školskom roku sa očakáva nárast žiakov na cca 35. Na opravy  
bude možné použiť asi  2.500 €.  Obec z vlastných zdrojov prostriedky nemôže 
použiť vzhľadom na rozpočet, takže tento rok je potrebné uvažovať 
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s dispozičnou sumou z normatívu. Obec sa bude snažiť v dohodovacom konaní  
prostredníctvom Krajského školského úradu získať finančné prostriedky 
z Ministerstva financií. Na návrh riaditeľky ZŠ Mgr. A. Lupákovej  je potrebné 
ako prioritu opraviť toalety. Je otázne, v akom rozsahu sa to podarí vzhľadom na 
normatív.  
A. Dobrodenka  - školský byt sa nevyužíva, keď bude viac detí, môže byť 
priestor prínosom – ako trieda, klub, výdajňa stravy. Nie je možné získať 
mimorozpočtové zdroje na jeho úpravu? 
Starostka obce – budú sa hľadať aj iné zdroje.  
J. Sporiš – v škole bol prvýkrát. Riaditeľka navrhuje opravu sociálnych 
zariadení, prepojenie teplej vody, bezbariérový vstup na mieste dverí, ktoré sa 
minulý rok menili vo výške cca 1 tis.  €, pritom sú vchodové dvere hlavného 
vchodu vyhovujúce aj ako bezbariérové. Opravy treba realizovať už cez 
prázdniny, preto je potrebné správne rozhodnúť. Riaditeľka školy chce WC 
zamestnancov zmeniť na bezbariérové pre žiaka. A potom sa bude  stavať nové 
WC pre zamestnancov? Navrhuje bezbariérový prístup odložiť na budúci rok 
a tento rok doplniť pisoáre, vymeniť sanitu WC a vymeniť rozvody a dotiahnuť 
teplú vodu do výdajne a na budúci rok v rámci možností pokračovať.   
  
 Poslanci hlasovali o schválení opravy toaliet v ZŠ v súlade s výškou 
normatívu – výmena priečok, pisoárov, dodávka teplej vody. 
Výsledok hlasovania:  
Za   - 5 hlasov  (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, Mgr. V. Kováčová,  
            P. Mišík, J. Sporiš) 
Proti   - 0 hlasov  
Zdržal sa  - 0 hlasov 
 
K 6. bodu: Výber dodávateľa projektovej dokumentácie na plynofikáciu 
MŠ 
 Budova Materskej školy v Dulove je vykurovaná tuhým palivom. Kotolňa 
je v zlom technickom stave, z tohto dôvodu  starostka obce navrhuje zmeniť 
palivovú základňu na plyn. Je potrebné mať pripravené projekty, aby sa 
v prípade výzvy  mohla obec uchádzať o nenávratný finančný príspevok na 
rekonštrukciu kotolne. V  zmysle  Smernice Obce Dulov o verejnom obstarávaní 
boli oslovené tri projektové organizácie. Cenové ponuky poskytli: 

1. Ing. Vojtech Gábel Dubnica nad Váhom 2.340 € s DPH za projekt 
plynovej kotolne a 828 € s DPH za projekt hydraulického  vyregulovania 
objektu, 

2. DaM projekt Ing. Marián Henek Trenčianska Turná  1.750 €  projekt 
plynovej kotolne a 650 €  hydraulické vyregulovanie sústavy. Nie je 
platca DPH, 

3. Ing. arch. Ľubomír Bútora Dubnica n/V 2.640 € s DPH projekt plynovej 
kotolne a 720 €  s DPH hydraulické vyregulovanie sústavy.   
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Najnižšia cenová ponuka je od DaM projekt Ing. Marián Henek Trenčanska 
Turná vo výške 1.750 € a 650 €.  
J. Sporiš  - tieto firmy robili už v obci?  
Starostka obce – plynofikáciu KD realizovala firmy Štefanec a syn, nemá s nimi 
dobré skúsenosti – poruchu na obehovom čerpadle odstraňovali 14 dní.  
A. Figúr – má sa odloviť 6 odborníkov, napr. M. Trenčan, na projekt sa treba 
spýtať odborníkov.  
Starostka obce – teraz diskutujeme len o výbere dodávateľa projektovej 
dokumentácie.  
M. Katerinčin – obsahuje projekt aj vyváženie systému? M. Trenčan sa tomu 
rozumie, aké kotle, aké systémy riadenia použiť.  
Starostka obce – projektanti sú spôsobilí na projektovanie plynofikácie objektov.  
J. Huňa – M. Trenčan má prehľad. 
P. Borový – ponuky musia byť vopred. 
M. Katerinčin – na verejnej stavbe by sa mal robiť projekt podľa stanovených 
podmienok. 
A. Dobrodenka – asi treba dať podmienky, čo chceme presne naprojektovať. 
P. Mišík – ak je projektant spôsobilý na projektovanie  plynofikácie, je znalý, čo  
má projektová dokumentácia obsahovať. Projektanti videli objekt, vedie čo je 
potrebné naprojektovať.  
Ing. V. Backo – projektant odhadol cenu, za akú vyhotoví projekt. Projektanti 
dávali ponuky na projektovú dokumentáciu, nie na realizáciu plynofikácie.   
 
 Poslanci hlasovali o schválení za zhotoviteľa projektu plynofikácie 
kotolne dodávateľa s najnižšou cenovou ponukou DaM projekt Ing. Marián 
Henek Trenčianska Turná.  
Výsledok hlasovania:  
Za   - 5 hlasov  (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, Mgr. V. Kováčová,  
            P. Mišík, J. Sporiš) 
Proti   - 0 hlasov  
Zdržal sa  - 0 hlasov 
 
 Poslanci uložili obecnému úradu do 10 dní zvolať stretnutie projektanta 
s najnižšou cenovou ponukou s odborníkom v oblasti plynoinštalácie.  
Výsledok hlasovania:  
Za   - 4 hlasy  (A. Dobrodenka, Mgr. V. Kováčová, P. Mišík, J. Sporiš) 
Proti   - 0 hlasov  
Zdržal sa  - 1 hlas    (Ing. V. Backo)  
 
 V rozpočte na rok 2011 je uvedená čiastka 500 € na vypracovanie 
projektovej  dokumentácie. Keďže táto čiastka nepostačuje a je to kapitálový 
výdavok, starostka obce navrhuje výdavok uhradiť z úveru.  
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 Poslanci hlasovali o schválení úhrady projektu plynofikácie MŠ z úveru.  
Výsledok hlasovania:  
Za   - 5 hlasov  (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, Mgr. V. Kováčová,  
            P. Mišík, J. Sporiš) 
Proti   - 0 hlasov  
Zdržal sa  - 0 hlasov  
 
K 7. bodu: Návrh členov likvidačnej komisie 
 Ku dňu 31. 12. 2010 bola vyhlásená inventarizácia majetku obce. 
Jednotlivé inventarizačné komisie vyradili určitý majetok. Je potrebné určiť 
formu likvidácie tohto majetku, ktorú schváli následne obecné zastupiteľstvo.  
Za členov likvidačnej komisie starostka obce navrhla A. Dobrodenku, V. 
Štefanca, R. Žalúdka,  Mgr. K. Tomanovú.  
 
 Poslanci hlasovali o schválení zloženia likvidačnej komisie vyradeného 
majetku obce: A. Dobrodenka, V. Štefanec, R. Žalúdek, Mgr.  K. Tomanová 
Výsledok hlasovania:  
Za   - 4 hlasy  (Ing. V. Backo, Mgr. V. Kováčová, P. Mišík, J. Sporiš) 
Proti   - 0 hlasov  
Zdržal sa  - 1 hlas    (A. Dobrodenka)  
 
K 8. bodu: Správa komisie ochrany verejného záujmu pri výkone funkcií 
verejných funkcionárov  
 Zo zasadnutia komisie ochrany verejného záujmu pri výkone funkcií 
verejných funkcionárov podal správu Ing. V. Backo (Príloha č. 3). 
 
 Poslanci hlasovali o vzatí na vedomie správy komisie ochrany verejného 
záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov. 
Výsledok hlasovania:  
Za   - 5 hlasov  (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, Mgr. V. Kováčová, P. 
    Mišík, J. Sporiš) 
Proti   - 0 hlasov  
Zdržal sa  - 0 hlasov   
 
K 9. bodu: Rôzne  
 Dňa 3.5.2011 DHZ podal žiadosť o bezplatné využívanie multifunkčného 
ihriska trikrát do týždňa na 1 hodinu pre potreby zvyšovania fyzickej kondície.  
Súčasný stav je nepostačujúci.  Prevádzkový poriadok užívania futbalového 
ihriska schválený v roku 2010 umožňuje Jednote dôchodcov, TJ a DHZ 
bezplatné využívanie ihriska dvakrát mesačne.   
A. Dobrodenka – treba prehľad o využívaní, je lepšie ak mladí využívajú ihrisko 
ako by sedeli v krčme.  
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J. Sporiš – súhlasí, ale treba zabezpečiť, aby na ihrisku hasiči nepoužívali 
techniku. Futbalistom stačí využívať ihrisko dvakrát za mesiac. Hasiči môžu 
hrať futbal na veľkom ihrisku. 
Ing. V. Backo – ak je záujem, treba to využívať. 
Poslanci sa dohodli na bezplatnom využívaní ihriska pre hasičov dvakrát do 
týždňa.  
 
Poslanci hlasovali o schválení bezplatného využívania viacúčelového ihriska 
DHZ v Dulove dvakrát do týždňa po jednej hodine bezplatne v roku 2011. 
Výsledok hlasovania:  
Za   - 4 hlasy    (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, P. Mišík, J. Sporiš) 
Proti   - 0 hlasov  
Zdržal sa  - 1 hlas      (Mgr. V. Kováčová). 
 
A. Dobrodenka – navrhuje zberný dvor za kultúrnym domom oplotiť 
a inštalovať kameru. Počas upratovania obce museli odpad upratovať zo šírky  
20 m od zberného dvora.  V obci sa budujú chodníky. Chýba ešte od kultúrneho 
domu po „trojuholník“. Bolo by dobré naplánovať, aby sa mohol podať projekt, 
ak bude vyhlásená výzva. Z návštev  dôchodcov zistil, že  je záujem o donášku 
obedov. 
Starostka obce – na oplotenie si vyžiadala cenové ponuky. Boli v rozsahu 80 – 
140 tis. Sk. Obec požiadala na realizáciu Zberného dvora príspevok z Programu 
obnovy dediny. Uznesením obecného zastupiteľstva je oplotenie schválené, ak 
obec nezíska príspevok, oplotí priestor brigádnicky. Donáška obedov sa dá 
zabezpečiť cez opatrovateľskú službu alebo dobrovoľnícky.  
Mgr. V. Kováčová – neuvažuje obec o znížení poplatkov za využívanie 
multifunkčného ihriska za tenis z 3 na 2 € a za hromadné športy? V Horovciach 
sú nižšie poplatky. Nemáme tam osvetlenie, ihrisko sa nedá večer využívať, hoci 
je do 21.00 h otvorené a platí plná sadzba. 
Starostka obce – pri uvádzaní ihriska do praxe bolo treba pripraviť prevádzkový 
poriadok. Toto je prvá pripomienka ohľadom výšky poplatkov. Ihrisko je 
v užívaní od októbra 2010.  
 
J. Huňa – porovnáva poplatky za hrobové miesta. V Dulove sú 16 € na 5 rokov 
a na Lednických Rovniach 12 € na 10 rokov. Za 10 rokov zaplatíme viac o 20 € 
ako na L. Rovniach.  
Starostka obce – nájom je stanovený podľa všeobecne záväzného nariadenia. 
Z príjmu sa platí prevádzka cintorína, voda, vývoz smetí, správca.  
 
E. Míšíková – na jej chodníku, okolo družstva, cez kostol sú značené čiary. Čo 
to znamená? Dopočula sa, že  tadiaľ má viesť vysoké napätie k stavbám 
Dobrodenkovcom.  
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Starostka obce – SSE požiadala o stavebné povolenie – posilnenie NN siete 
kvôli novej výstavbe IBV od novostavieb P. Borového po M. Pánovú. Je tam 
plánovaná výstavba 20 domov. Už teraz nové  napojenie nie je možné 
z drobného pripojenia, preto bolo treba riešiť posilnenie NN siete. Projekt je cez 
dvor MŠ.  
E. Mišíková – položila vlastnú dlažbu na chodník a teraz sa zničí? 
Starostka – nevie, na aký účel je na komunikáciách farebné značenie. 
E. Mišíková – dopočula sa, že M. Katerinčin nemá usporiadané majetky, a preto 
nechce pustiť cez pozemky vedenie vysokého napätia.  
P. Borový – sú značky pokreslené na ceste, čo to znamená? 
Starostka obce – nevie, kto to vyznačil. 
A. Figúr – kto zastupuje obec za túto stavbu? 
Starostka obce – stavebný úrad. 
A. Figúr – zástupcu treba zavolať na takéto sedenie. 
P. Borový – koľko nás to bude stáť, akým spôsobom sa bude stavba realizovať 
a kto to bude realizovať? 
A. Figúr – zapisujú sa diskusné príspevky?  Prečo sa takouto cestou realizuje 
táto stavba?  Už to kritizoval. 
Starostka obce – A. Figúr bol prítomný  na stretnutí, kde Ing. P. Dobrodenka 
súhlasil s tým, aby sa realizovala trafostanica, ale  nemôže sa realizovať bez 
súhlasu vlastníka pozemkov. Ing. Staňo nedal súhlas. Teraz sa začala realizácia 
stavby, tak ako je nakreslené v projekte, schodné riešenie, ktoré nezasahuje do 
súkromných pozemkov. Pri vytyčovaní v časti  od „líp po družstvo“ – stĺpy by 
mali stáť na pozemkoch SPF, boli by v strede cesty, to nikto nechce, muselo 
dôjsť k zmene, zamerali sa smerom k priekope. Susednú  parcelu  E 762 vlastní 
Urbárska obec. Preto musí byť súhlas vlastníka. Včera zasadal Urbársky výbor 
a nesúhlasí s umiestnením vedenia.  
P. Borový – kto zaplatí túto stavbu? 
Starostka obce – investorom je SSE.   
P. Borový – minulý rok podpísal rezolúciu, nikto nevolá občanov na riešenie 
požiadaviek. 
Starostka obce – podpísaná petícia bola v zmysle zákona postúpená na stavebný 
úrad. V. Polešenský určil 1 zo skupiny, ktorého písomne oslovil, no nereagoval. 
Preto sa petícia považuje za premlčanú.  
P. Borový – obecný úrad mohol zavolať občanov na prejednanie. Spravte nám 
chodníky a robte si čo chcete.  
Starostka obce – k stavbe rozšírenia NN siete bola plná zasadačka, aspoň 
dvakrát. Kde pôjde sieť zemou, realizátor má uviesť povrch do pôvodného 
stavu. 
P. Borový – nenašla sa iná cesta ako viesť sieť cez obec? 
J. Huňa – robil podpisové akcie od V. Dubničkovej po Ľ. Mišíka. Občania 
nesúhlasili a nezobralo sa to na vedomie. Bola naplánovaná pálenica, občania 
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nesúhlasili s výstavbou a obecný úrad to rešpektoval. Kto občanom zaplatí, keď 
sa im stane havária a budú musieť platiť vytyčovanie vysokého napätia? 
P. Borový – sieť mohla ísť vedľa družstva, mohli sa vyvlastniť pozemky. 
A. Figúr – keby sa pozemky odkúpili aj za 500 Sk za meter v šírke 3 metrov, 
sieť by viedla poza družstvo. Opíšem celú obec v médiách. Určite jedného 
pracovníka, ktorý sa bude starať o túto stavbu. Načo tam všetci sedíte? Budete 
sa za to zodpovedať. Starostka hovorí, že pôvodná trasa mala ísť cez Movis. 
Vôbec to nemuselo ísť cez Movis, za polovičnú cenu to mohlo ísť bez 
rozkopania obce. Sú tam aj iné riešenia, ako súčasné.  
P. Borový – nechápe, že trasa, ktorá mohla mať dĺžku 50 m je naprojektovaná 
s 500 m obchádzkou.   
A. Dobrodenka – keby bola trafostanica umiestnená pri Movise, nie sú súčasné 
problémy, Dobrodenkovci, Gábor aj UO súhlasili, cez budovy sa sieť nedala 
viesť.  
A. Figúr – za 1/10-inu ceny sa mohli pozemky vykúpiť, sieť by viedla vedľa 
družstva.  
A. Dobrodenka – náklady hradí SSE, nie obec. 
A. Figúr – počul, že ak na trafostanicu nebudú odberatelia, SSE to bude 
vymáhať. 
P. Borový – nedá sa posilniť trafostanica, ktorú má  M. Katerinčin? 
Starostka obce – neviem sa k tomu vyjadriť, boli tam odborne spôsobilé osoby – 
projektanti. 
A. Figúr – kto vymyslel súčasnú trasu? Ak sa to p. starostka dá poriešiť inak, 
poriešte to.  
Starostka obce – chceli sme posilniť NN sieť a projektanti nakreslili projekt 
vedenia. 
M. Katerinčin – bolo tu spomínané moje meno aj Ing. M. Staňa. Boli tam trenice 
kvôli Dobrodenkovcom. Sú tam aj iné riešenia.   
J. Pagáč – chce vidieť projekt, či nevedie cez súkromné pozemky, kde je 
umiestnená nádrž. Nájom od vlastníka nádrže si má vymáhať súdnou cestou? Na 
cintoríne nie je kde pochovávať. Ako sa postupuje s pozemkami, ktoré sa 
vyvlastnili? 
Starostka obce – občania môžu do projektu rozšírenia siete nahliadnuť na 
obecnom úrade v úradné hodiny. Trafostanica je na obecnom pozemku. Vodná 
nádrž – gula je na súkromných pozemkoch. O nájme za pozemok sa musí 
dohodnúť s vlastníkom nádrže alebo súdnou cestou. Nový cintorín je v katastri 
Obce Horovce, ktorá je aj investorom. Chýbajú peniaze na realizáciu.  
A. Figúr – v minulosti bol v stavebnej komisii. Navrhoval odkúpiť pozemok pod 
cintorínom do Dulova. Ak nebude kde pochovávať, môže to byť katastrofa. 
P. Borový – ešte keď bol starostom J. Kojtal, nemal prenesené pozemky pod 
cintorín. 
A. Dobrodenka – ani v súčasnosti pozemky nevlastní Obec Horovce.  
Diskusia bola ukončená. 
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K 10. bodu: Záver 
 Na záver zasadnutia boli prečítané prijaté uznesenia. 
 
Zapisovateľka: K. Tomanová     
 
 
 
 
 
Zápisnica je prečítaná a overená.  
 

 
v.r. 

_________________________________ 
Overovatelia 

           
 
 


